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REFERAT 

 

MØDE I: Skolebestyrelsen på Skottegårdsskolen DATO: 28.10.2019 

MØDESTED: Personalerummet KLOKKEN: 17.00-19.00 

EMNE: Skolebestyrelsesmøde SAGSNR.: 18/32768 

DELTAGERE: 

Tina Eggert, Nadja Qureshi, Mathilde Schwartz Jannie Jensen, 
Rasmus Schlüter, Mette Mau, Mette Larsson Nellie Golbæk 
Louv, Rikke Haugen Sørensen, Gitte Asmussen, Lars Hein, 
Henriette Andersen 

 

AFBUD: Susanne Frøkjær, Emily  

MØDENR.: 9-2019  

 

Punkter til beslutning: 
 

1. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt. 

 

2. Godkendelse af referat nr. 8-2019 

Punkt 9:   

Godkendt. 

 

3. Principper for lejrskoler 

Punkt udsat fra seneste møde 

Nuværende praksis er, at de to lejrskoler i skoleforløbet er placeret efterår i 4.klasse og forår i 8.klasse. 
Der ønskes mere fleksibilitet i placering af lejrskolerne i skoleforløbet. 

 

Princippet ændres til:”… det tilstræbes, at lejrskolen afholdes i 4. og 8. klasse. Tidspunktet aftales 
mellem lærere og ledelse…”. 

 

4. Kontaktforældre, v/Nadja 

Valg af medlemmer til arbejdsgruppe. 

De seneste år har der manglet engagement i forældregruppen på skolen; især i udskolingen. Ved sidste 
møde var der enighed om at starte en gruppe, hvis formål er udvikling af kontaktforældre-rollen  

 

Arbejdsgruppen består af: Mathilde, Gitte og Nellie. Gitte indkalder til første møde. 
 

Punkter til drøftelse: 
 

1. SFO 

Orientering v/Rikke 

Rikke orienterede om tiltag der er iværksat på SFO-en. Der er nu mere planlægning, og der er mere 
kommunikation til forældrene. Vi er på vej, men ikke i mål endnu. 

 

I begyndelsen af det nye 2020 starter SFO-en op med ny struktur. Børnene bliver delt ind i børnegrupper 
med faste voksne. Dagen efter skoletid vil starte hvor børnene mødes i deres gruppe, får frugt, og hvor 
der tales om de aktiviteter og muligheder for deltagelse, der er den dag. Børnene vil melde sig til, så vi 
også får styr på, hvad det enkelte barn vælger på SFO-en. Dette vil overflødiggøre de to 
”krydsere/medarbejdere”, så SFO-ens ansatte kan fordybe sig i aktiviteter og være nærværende med 
børnene. 
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Der har været afholdt møde med Rikke, TR med nogle forældre, og der er aftalt et opfølgende møde den 
3.december kl. 17. 

  

Skolebestyrelsesmedlemmer med børn i SFO-en kan mærke bedring og var meget positive over for plan. 

 

Der blev efterlyst fotos af de ansatte, så forældrene ved, hvem man møder i SFO-en. 

 

Meddelelser fra: 
Ikke alle får referat fra SB, Gitte tjekker hvem der er på adresselisten. 

 

1. Elevrådet 

Der har været møde i Det Store Elevråd. Der bliver inde ordning fra uge 45. Vi skal bruge lokale 48, 
hvor vi kan sidde og spille spil (stillerum), og i forhallen kan man spille bordtennis og bordfodboldspil. 

 

Vore elevskabe bliver ødelagt; de er blevet sparket til, og låse er blevet smadret. Vi vil forsøge at få 
repareret skabene, og elevrådet skal ud i klassener og fortælle om, at vi passer på tingene (klima og 
den gode tone) kampagner. Der er kommet en elevrådsbestyrelse, hvor eleverne uden lærere holder 
møde hver 14.dag. 

 

Indskolingens elevråd holder møde i morgen. 

Der er legepatrulje i Lille Gård tre gange om ugen. 

Forslag: At rengøringspersonalet kommer i klasserne og fortæller om, hvordan vi passer på skolen. 

 

2. Formanden/forkvinden: 

Lærernes dag: Nadia skrev ud til forældrene om dagen, og der blev skrevet og lavet kager til 
lærerne. Der var mest anerkendelse i indskolingen. Men hvis det fortsætter kan indskolingsbørnene 
tage traditionen med til mellemtrinnet og udskolingen. Det er en god tradition, og børnene kan godt 
lide denne dag. 

 

Der er kommet to henvendelser fra forældrene. Skoleleder og bestyrelsesformand har svaret. 

 

 

3. Medarbejderrepræsentanter 

Der er kommet ny leder, og alle lærere får individuelle samtaler med Gitte, det virker godt. 

Der har været afholdt Tværsuge 

I denne uge afholdes terminsprøver for 9.klasserne. 

Vi har fået nye Chromebooks – så alle børn fra 5.-9. klasse har én. 

Alle forældremøder er afholdt. Det er overvejende positivt feedback fra forældrene, men enkelte 
forældre har været negative, da det er et problem, hvis de børn i flere klasser. Der var større 
tilslutning, end der elles plejer at være. Der var ikke så mange forældre repræsenteret fra mellemtrin 
og udskoling. 

Aula/Intra, vi er i en overgangsfase og arbejder i forskellige platforme, f.eks. ugeplaner, mails o.a. 

Synes det går godt. Indtil efterårsferien er skolen presset, men resten af året er det lettere. 

 
 

4. Skoleledelse 

Gitte er blevet godt modtaget. Der er meget nyt at sætte sig ind i og finde rundt på skolen- det går 
bedre og bedre. Glad for samtaler med medarbejderne; det fungerer. 

 

Aula: der er en del løse ender, vi skal lige vænne os til et nyt system i stedet for Intra. 
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Rikke og Gitte har besøgt børnehaverne og fortalt om skolen/SFO. Info-møde for kommende 
skolebørn er den 6.november i Personalerummet. 

 

Gitte indkalder til møde i FRO (alle skolebestyrelser) den 29.april 2020. Sæt kryds. 

 

Cykelparkering: lærerne skal fortælle eleverne om, hvor der er cykelparkering på skolen. 

 

Spørgsmål: Findes der ordenregler for brugere af vores lokaler om aftenen? Gitte drøfter dette med 
Michael. 

 

Henvendelse fra forældre vedr. Sundhedsugen. Der blev svaret, at det vil blive taget op i 
lærergruppen. 

 

Henvendelse fra forældre om, at piger klarer sig bedre end drengene til eksamenerne generelt. 

Dette vil vi arbejde med, også i forhold til kvalitetsrapport. Der er en oplevelse af, undervisningen tit 
er på pigernes præmisser. Vi skal have fokus på motivationsarbejdet generelt. 

 

Gitte og Nadia har holdt møde. De har talt om, hvordan vi forventningsafstemmer i skolebestyrelsen, 
samarbejder på bedste måde og finder fælles fodslag. Forslag om, at vi også taler om, hvordan vi 
taler om det der er svært. Vi tager det op på næste møde. 

 

Eventuelt: 
Trafiksikkerhed: Kys og kør skal op på Aula. 

 

Alle SB-datoer sendes ud i dette referat: 

Mandag 25/11-19 

Mandag 27/1-20 

Mandag 24/2-20 

Mandag 30/3-20 

Mandag 27/4-20 

Mandag 15/6-20 

 

Efterlysning: Er der flere penge tilbage i Trivsels- og Læringspuljen (Parkour)? Gitte undersøger. 

 

Parkourbanen bruges meget af mellemtrinet. Den bruges også efter skoletid. 

 

Spørgsmål: Kan man strukturere 9.klassernes sidste skoledag bedre end sidste år? Det er blevet 
evalueret i MED, hvor rammen for 9.klassernes sidste skoledag er besluttet. 

 

Punkter til kommende møder: 
- Forventning til vores samarbejde i SB 

- Økonomi i forhold til Trivsels- og Læringspuljen (Parkour-banen) 

- Tilbagemelding om brug af skolen 

- Punkter fra FRO mødet 

- Budget 

- Evaluering principper 


